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Abstract (en)
The subject of the present invention is a height-adjusting mechanism for the armrests of a chair, comprising a toothed rack (14) produced in a fixed
supporting upright (12), an armrest (10) mounted on an attached support (11) and movable up and down the upright, a locking/releasing handle (16)
mounted on the support and having a stop pin (17) which can engage at several levels in the rack and a push button to operate it. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un mécanisme pour le réglage en hauteur des accoudoirs des fauteuils comprenant une denture à crémaillère
(14) exécutée dans un montant de support fixe (12), un accoudoir (10) appliqué sur un support (11) accouplé et qu'on peut déplacer le long du
montant, une manette de blocage/déblocage (16) appliquée au support et ayant un téton d'arrêt (17) destiné à s'engager à plusieurs niveaux dans
la crémaillère et un bouton-poussoir de commande. <IMAGE>
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